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Karlslunde Fodbold 

Bestyrelsens mundtlige beretning 

2022. 

 

Ny struktur på den mundtlige beretning. 

Bestyrelsen vil igen i år fremføre beretningen 3 delt. Jeg vil som formand indlede 

beretningen, og herefter vil formanden for Eliteudvalget og formanden for Ungdoms-

/breddeudvalget aflægge deres delberetning, hvorefter jeg vil afslutte bestyrelsens 

beretning. 

 

Organisering. 

Vi har i bestyrelsen i de seneste to år arbejdet respektfuldt med den nye organisering 

med en underliggende udvalgsstruktur til henholdsvis Elite og Ungdom/bredde med 

hver deres formand – Finn og Lars.  

Det har så været meningen, at hvert udvalg skulle opbygge egne underudvalg, og det 

har vi desværre ikke lykkedes med, det er meget svært at finde frivillige kræfter til det 

organisatoriske arbejde, så derfor bliver dette arbejde også primært udført af 

bestyrelsen, og derved er vi endt i den klassiske med ”Tordenskjolds soldater”, der 

løfter en stor del af foreningsarbejdet.  

Derfor vil vi senere på generalforsamlingen fremføre et forslag til vedtægtsændringer, 

hvor vi gerne vil tilføre bestyrelsen endnu et medlem – det kommer vi tilbage til under 

pkt. 5. 

Der er til gengæld heller ingen tvivl om, at den nye organisering har tilført 

bestyrelsesarbejdet mere kvalitet. Der bliver arbejdet mere fokuseret og målrettet på 

eget ansvarsområde, og det har også tilført en iøjnefaldende fremdrift og udvikling. Så 

vi fastholder strukturen, men vil som nævnt gerne tilføre bestyrelsen en lidt større 

muskel. 
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Energikrisen. 

Den nuværende bestyrelse blev valgt i år 2020, og i den periode har vi – ligesom det 

øvrige samfund – skulle håndtere en Corona-krise med meget store restriktioner, og nu 

står vi midt i en Energikrise, som også kommer til at gribe ind i driften af vores 

fodboldklub, men heldigvis slet ikke på niveau som coronakrisen. 

Vi skal alle udvise ansvarlighed i forhold til den samfundsmæssige krise, det er generelt 

blevet meget dyre at leve, og tilsvarende er det blevet meget dyre at drifte Karlslunde 

IF. Der bruges store mængde energi på opvarmning, varmt vand, lys/el osv., og det har 

allerede sprunget budgettet, og påkrævet ”her og nu” handlinger, og nogle af dem har I 

nok støt på, det kan være en bruser der er lukket, det kan være belysning på p-pladsen, 

der er slukket osv.  

Karlslunde Fodbold er en særskilt afdeling under Karlslunde Idrætsforening på lige fod 

med de øvrige afdelinger, og derfor skal vi på solidarisk vis også bidrage til at komme 

igennem krisen. Udover generelle energibesparende initiativer, har KIF’s 

Hovedbestyrelse også besluttet, at alle afdelinger skal pålægges et ekstraordinært 

engangs-energitillæg til Hovedforeningen på 125,- kr/medlem, hvilket for os bliver ca. 

85.000 kr. 

Afslutningsvis vil jeg lige opfordre alle jer, der benytter kunstbanen hen over 

vintermåneden, hvis I er dagens/aftenens sidst hold, så stik lige hovedet ind på 

halkontoret, og få dem til at slukke stadionlyset. Udover udgiften til energien, så sender 

det også et skidt signal til vores omgivelser, at vi lyser en tom bane op, mens hr. og fru 

Karlslunde sidder hjemme og sparer på el-regningen. 

 

Sportslig succes og udfordringer 

Karlslunde Fodbold opnåede i sæsonen 21/22 ikke den samme sportslige succes, som 

forrige sæson. 

Førsteholdet rykkede desværre ud af 3. division efter kun en enkelt sæson. Holdet 

endte på en ærgerlig 4. sidste plads, som medførte nedrykning. Vi fik ingen hjælp fra 

Divisionsforeningen eller Spillerforeningen i forbindelse med deres sagsbehandling af 

den skandaleombruste nordjyske klub Jammerbugt FC, der stort set igennem hele 
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sæsonen havde rod i regnskabet, men pga. langsommelig sagsbehandling blev de først 

erklæret konkurs 3 spillerunder inde i den nye sæson. På trods af en ongoing 

kommunikation med Divisionsforeningen, ændrede det ikke på deres 

eksekveringskraft, og nedrykningen blev en realitet.  

I år har vores førstehold i DS pulje 1 gjort det godt, og ligger p.t. til at kvalificere sig til 

slutspillet, hvor de 2 bedste hold fra hver af de fire DS-puljer skal spille om 3 

opryknings-pladser til 3. division. 

 

Jeg ved, at Finn og Lars begge i deres beretninger vil berøre klubbens sportslige 

resultater og succeser. 

 

Stadionprojektet 

Bestyrelsen arbejder fortsat offensivt på at få etableret en kunstbane på stadion. 

Behovet er ikke blevet mindre. 

Budgettet til en ny kunstbane skønnes at være ca. 6,5 mill. kr. og heraf er der skaffet 3 

mill. som udgør KIF’s egenbetaling. Disse midler er skaffet ved en kommunal 

forlængelse af jordlejeaftalen, som KIF’s bygninger er bygget på og en omlægning af de 

nuværende kreditforeningslån. 

Herved har KIF levet op til Byrådets ønske om en egenbetaling, men kommunen har 

pga. den nuværende energikrise ikke midler til at finde de resterende 3,5 mill., så 

fremtidsudsigterne er lidt usikre i øjeblikket. Bestyrelsen arbejder fortsat sammen med 

KIF Sekretariatet for at finde en kommunal løsning. 

 

Samarbejdet mellem Fodboldafdelingen, KIF Sekretariatet og PV Greve. 

Bestyrelsen og KIF Sekretariatet har løbende et tæt samarbejde i forhold til opfølgning 

på servicekontrakten med kommunens anlægsgartner P.V. Greve. 

Greve kommune har meddelt, at de ekstraordinære udgifter pga. energikrisen har 

medført, at der ikke kan forventes udført særlige opgaver, hvilket vi selvfølgelig har 

forståelse for. 
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Omvendt har bestyrelsen en klar forventning til kvaliteten i vedligeholdelsen af vores 

grønne arealer, og vi har ikke hele tiden været tilfredse med vedligeholdelsen, og det 

har desværre medført en kvalitetsforringelse af vores stadionbane.  

KIF Sekretariatet bakker op og vi har nu etableret løbende opfølgningsmøder med PV 

Greve, Sekretariatet v/ Martin Toft og Finn deltager som bestyrelsens repræsentant. 

 

Karlslunde Strandskole 

Strandskolen benytter allerede i dag Karlslunde Idrætscentrets indendørs faciliteter, og 

der er truffet en politisk beslutning om, at dette samarbejde mellem Strandskolen og 

Idrætscentret skal udbygges, hvilket betyder at skolen skal have stillet vores faciliteter 

til rådighed i skoletiden, og det gælder også de udendørsområder incl. fodboldbanerne 

med undtagelse af stadion. 

Vi er meget opmærksomme på den ekstra slitage det alt andet lige vil medføre på vores 

baner - græs som kunst og vores materiel. 

Der er lavet en rammeaftale for Strandskolens brug af faciliteterne, hvori der sættes 

krav til klasselærerne om en ansvarsfuld anvendelse af banerne og der stilles krav til KIF 

Sekretariatet om en løbende opfølgning og tilsyn af Strandskolens daglige brug af 

faciliteterne. 

Hvis I træner/leder registrerer en øget slidtage og/eller misligholdelse, så vil jeg kraftigt 

opfordre jer til at kontakte os i bestyrelsen, så følger vi op på forholdene. 

 

KIF priser 2022. 

Karlslunde IF uddeler hvert år priser til de medlemmer, der har ydet en ekstraordinær 

indsats igennem det seneste år. 

Meget fortjent blev to af disse priser tildelt Karlslunde Fodbold: 

- Ungdomsformand Lars Møllegaard fik tildelt KIF’s Ungdomspris for hans store 

indsats med at udvikle klubbens ungdomsfodbold, bl.a. har han stået bag vores 
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fodboldakademi, egen fodboldskole m.v. 

 

- Jesper Mortensen fik tildelt Karlslunde IF’s ærespris, som han meget fortjent fik 

for 43 års lang tro ansættelse hos Karlslunde Idrætscenter og for hans store 

frivillige indsats for Karlslunde Fodbold.  

 

Stort tillykke til begge. 

 

Del-beretninger v/ Finn og Lars. 

 

Afslutning 

Jeg vil afslutningsvis gerne rette en stor tak til alle klubben frivillige, trænere og ledere, 

som bruger mange timer af deres fritid på Karlslunde Fodbold, og dermed skaber nogle 

fantastiske gode og trygge rammer for især vores ungdomshold – uden jer ingen klub.  

En stor tak til Frivillighedsteamet, der primært består af nogle modne medlemmer, dog 

suppleret med flere yngre kræfter. Tak for jeres altid villighed til at hjælpe til ved 

førsteholdets hjemmekampe, hjælp til oprydning og klargøring af stadion, hjælp til 

afvikling af Loppemarkedet m.v. – I yder en fantastisk indsats. 

En stor tak til bestyrelsen og tak for samarbejdet og jeres store indsats, og jeg ser frem 

til at fortsætte samarbejde med jer med en fortsat udvikling af vores klub. 

 

Tak for ordet. 

 

https://www.facebook.com/jesper.mortensen.507?__cft__%5b0%5d=AZWvIItQwsT0NOAzEwg5s-coJcD0JF4QDAUcVD_tmXlXst4w6_wLrSw_PoYzoQJJrd6RS07n8sjH0zqM-P2CmSNXUDC1MPNO1DXjpDRkXTRU_rUUbiFVIkRpgZKUtcWqL1l2MUOKoTW0lZDhhJDS9XZ6b43nTktoKc_pPhTy3zBRAw&__tn__=-%5dK-R

